Tour code: CNX5C

5D CHARMING NORTHERN THAILAND



D	Bft	Lunch	Dinner	Hotel Used or similar class
1	ı	+	Khantoke Dinner with Cultural Show	4★ Wintree City Resort Chiangmai / 4★ Hotel Brique Chiangmai
2	Hotel	International Buffet	Thai Cuisine Dinner with panoramic view by the river	4★ Mantrini Hotel Chiangrai
3	Hotel	Chinese Thai Cuisine	Dim Sum Buffet	4★ Wintree City Resort Chiangmai / 4★ Hotel Brique Chiangmai
4	Hotel	Thai Steamboat	Chinese Thai Cuisine	
5	Hotel	>		

DAY 1: SINGAPORE > CHIANGMAI ~ High Tea ~ Three King Monument ~ City Moat ~ Wat Chedi Liam ~ Kad Na Mor Night Market

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to culturally significant city in Northern Thailand – Chiangmai. Upon arrival, be greeted by local representative and have a refreshing **high tea with mango sticky rice and drink** at local restaurant. Next, proceed for city tour – **Three King Monument, City Moat and Wat Chedi Liam.** In the evening, enjoy **Khantoke Dinner** with cultural performances. The northern khantoke dinner consists of an enticing array of many small dishes presented on an individual dining tray and experience the culture through the Lanna Style Culture performances which will keep you entertained throughout dinner. After dinner, transfer to **Kad Na Mor night market** which as known as "student night market" for some shopping.

DAY 2: CHIANGMAI ~ MaeSa Elephant Camp (Include making elephant food and feeding) ~ Long Neck Karen ~ CHIANGRAI ~ Mae Kajan Hot Spring ~ Wat Rongkhun (White Temple) ~ Release Krathong

After breakfast, proceed to visit **MaeSa Elephant Camp** which is home to the largest assembly of domesticated elephants in northern Thailand. Don't miss the chance to enjoy the location playing with the baby elephants, feeding and bathing them. Thereafter, visit the **Hill-Tribe Village of Long Neck Karen**. After that, proceed to **Chiangrai** visit **Mae Kajan Hot Spring**. Continue proceed to visit Seven Wonders of Thailand – **Wat Rongkhun** (White **Temple**). Wat Rongkhun is unique from the other temples in that it has been constructed entirely in a radiant white colour with sparkling reflection from mirrored glass mosaics embedded in the white plaster. Thereafter, proceed to experience **Release Krathong** (Each person to 1 Krathong).

DAY 3: CHIANGRAI ~ Mae Sai ~ Golden Triangle ~ Huay Pla Kung Kuan Yin Temple (includes elevator to level 9^{th}) ~ Black House ~ Blue Temple ~ CHIANGMAI

After breakfast, proceed to visit the Thailand and Myanmar Border – **Mae Sai**, where you can join the optional tour to enter Myanmar. Continue proceed to visit the **Golden Triangle**, an area well-known for producing opium. You may join the optional tour to enjoy boat trip along Meakhong River and enter to Laos Island to see how the locals live. Next proceed to **Huay Pla Kung Kuan Yin Temple** which is the giant Goddess of Mercy Statue in Chiangrai. Thereafter, transfer to **Black House** which is the unique creation of national artist, Thawan Duchanee, is an eclectic mix of traditional northern Thai buildings interspersed with some outlandish modern designs. Next, proceed to visit **Blue Temple** which monumental, modern Buddhist temple distinguished by its vivid blue coloring and elaborate carvings.

DAY 4: Doi Suthep Temple (include cable lift) ~ Gorilla Park ~ Royal Flora (include tram) ~ Honey Shop ~ Leather Shop ~ Bird's Nest ~ Tribal Handicraft ~ 3D Art In Paradise Museum

After breakfast, proceed to visit **Doi Suthep Temple**, located at 3520 feet above sea level. At the top, you can enjoya bird's eye view of beautiful Chiangmai city. Next proceed to visit **Gorilla Park** which the shape of King Kong sculpture used straw left over from rice harvesting with steel serving as the internal structure. Thereafter, transfer to visit **Royal Flora** which is known for their flower species and its unique and delicate artwork and architecture. Next, proceed to home industries where you can see a variety of shops specializing in antiquities, **Honey Shop, Leather Shop, Bird's Nest and Tribal Handicraft**. Thereafter, proceed to visit **Art in Paradise** – **3D Art Museum**. Their strap line is be fun, be active, be creative and it claims to be the world's largest 3D art museum and is a gallery of illusion artwork.

DAY 5: CHIANGMAI >> SINGAPORE

After breakfast, if time permits free at leisure before you proceed to the airport for your flight back to Singapore. We hope you had a memorable time with Hong Thai.









CNX5C_13FEB2019_BH



#02-121 珍珠坊 **6533 1788**

Note:

- 1. During major international or local festive events, accommodation or city may not be arranged as stated on above.
- 2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- All hotel ratings are based on local standard and varies in facilities and location. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
- 4. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
- 5. Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is different in terms of room type & size.
- 6. Tour is fully conducted in Mandarin.
- 7. Penalty S\$25/pax payable in Chiangmai if detour from any itinerary.

泰北魅力之



天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1	ı	+	传统康笃餐+传统表演	4★ 清迈 Wintree City Resort/ 4★清迈 Brique 酒店
2	酒店内	国际自助餐	河畔全景泰式晚餐	4★清莱 Mantrini 酒店
3	酒店内	泰式风味餐	点心自助餐	4★ 清迈 Wintree City Resort/ 4★清迈 Brique 酒店
4	酒店内	泰式火锅	泰式风味餐	
5	酒店内	>		

第一天:新加坡 → 清迈 ~下午茶 ~三王纪念碑 ~护城河 ~莲塔寺 ~Kad Na Mor 夜市

集合于新加坡樟宜机场。搭乘客机飞往泰国北部**清迈**。抵达后,将由专业导游接机然后享受地道的**下午茶**,过后送往市区游览 三王纪念碑,护城河和莲塔寺。傍晚享用传统康笃晚餐 - 其特色是在一个大木盘上摆放着各式各样的泰北风味菜, 是泰北 地道的美食。在享受美食的同时,您也可以观赏古兰传统舞蹈。晚餐后,安排到 Kad Na Mor 夜市(大学夜市),您可在此发 掘很多价格便宜和当地最新潮流的商品。

第二天:清迈~湄莎大象营(包含制作大象食物与喂食大象)~长颈族村~清菜~温泉公园~龙坤艺术庙(白色寺庙) ~ 放水灯

早餐后,前往湄莎大象营 - 泰国北部最大的驯养大象集合地。来到这里不要错过享受与小象一起玩耍,喂养和沐浴它们的机 会喔!接着前往参观**长颈族村**。然后,接着前往清莱,途中参观**温泉公园**。随后继续前往参观泰国七大奇观 - **龙坤艺术庙** (白色寺庙)。它是一座独一无二的巧夺天工的寺庙。最后,前往体验放水灯的乐趣(一人一个水灯)。

第三天:清莱 ~ 美塞 ~ 黄金三角洲 ~ 白观音像塔 (包含乘坐电梯到9楼)~ 黑庙 ~ 蓝庙~清迈

早餐后,前往泰国和缅甸交界点 - **美塞**。在此,您可自费参加进入缅甸。续程前往**黄金三角洲**。它是世界闻名于盛产鸦片等 毒品产地。您可自费参加附加旅游景点,沿着湄公河乘船游览并进入老挝,了解当地人的生活方式。接着前往白观音像塔 -清莱最巨型的白色莲花观音雕像。随后,前往参观**黑庙**。这是国家艺术家 Thawan Duchanee 的独特创作,融合了传统的泰国北 部建筑, 散布着一些古怪的现代设计。跟着前往参观**蓝庙**。这座具有纪念意义的现代佛教寺庙以其鲜艳的蓝色色彩和精美的雕 刻而闻名。

第四天:双龙寺 (色含电缆电梯)~ 稻草金刚园 ~ 皇家花卉园艺博览会 (包含游览电车)~ 蜜糖店 ~ 皮革店 ~ 燕窝店 ~ 部落工艺品 ~ 3D 艺术博物馆

早餐后,前往参观**双龙寺**。双龙寺位于海拔三千五百二十米高。站在双龙寺顶部的景观台可观赏清迈市全景。接下来,前往最 新的打卡拍摄景点 - **稻草金刚园**。其特色在于使用稻米的秸秆,以钢材作为内部结构而雕塑成的巨型金刚形状。随后,前往参 观**皇家花卉园艺博览会。**它以其花卉种类及独特而精致的艺术品和建筑而闻名。接着,**前往参观部落工艺品商店,蜜糖店,皮 革店和燕窝店。**最后,前往**艺术天堂 - 3D 艺术博物馆**。它号称是世界最大的 3D 艺术博物馆,也是幻觉艺术作品的画廊,还 带着很有趣、活跃、勇于创新的博物馆。

第五天:清迈 ナ 新加坡

早餐后,若时间允许,您可自由活动至集合时间,送往机场搭乘客机回返新加坡。希望您与康泰共享美好回忆。







#02-121 珍珠坊

- 1) 在国际或当地重大节日活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程或城市之安排。
- 2) 团队如有合拼或行程顺序更改,恕不预先告知,将以当地旅行社之安排为准。
- 3) 所有的酒店星级评价均以当地为标准,酒店地点及设施不一。如遇当地酒店客满等因素,将以 同等级的酒店取代。
- 4) 若中英文行程版本出现不符之处,将以英文版本为依据。
- 5) 房间是根据酒店的分配,康泰旅游或当地旅行社将不负责所分配到的房型差异。
- 6) 团体全程将以华语讲解。
- 7) 如有离团, 须支付\$25/人。